

Godly living – Righteousness 活出敬虔 - 公義

08/07/2022 神國福音教會主日信息

Bro. Paul Caprietta

Godly living/Godly values are important qualities and must be adhered to in order to live a successful life in Christ Jesus. Godly values are living a life that is in union with our heavenly father. God has called us to live a life that is in accordance with his commands, statutes, and precepts. We need to esteem God higher than anyone or anything in our lives. Righteousness is the right standing before God.

敬虔的生活/敬虔的價值觀乃是基督徒生命中重要的品質，我們必須堅守這些原則，才能在基督耶穌裡活出敬虔並得勝的生活來。敬虔的價值觀是過一種與天父聯合的生活。神呼召我們依靠主而活出一種符合祂的誡命、律例、和典章的生活。我們要把神看得比我們生活中的任何人、事、物更重要。公義就是我們能坦然無懼地站在神的面前。

Righteousness is NOT:

- Living a perfect life
- That you have no sin in your life
- you are sinless; however, you should be sinning less
- You have never sinned

公義並非：

- 在行為上完美無缺
- 在你的生活中沒有任何罪
- 儘管你在地位上已經因信稱義（好像從未犯過罪一般）；然而，你不能故意犯罪
- 你從未犯過罪

Scripture references 參考經文：

Proverbs 28:1 "The wicked flee when no one pursues, but the righteous are bold as a lion."

箴言 28:1 惡人雖無人追趕也逃跑，義人卻膽壯像獅子。

1 John 2:29 "If you know that He is righteous, you know that everyone who practices righteousness is born of him."

約翰壹書 2:29 你們若知道祂是公義的，就知道凡行公義之人都是祂所生的。

2 Timothy 2:22 "Flee also youthful lusts; but pursue righteousness, faith, love, peace with those who call on the Lord out of a pure heart." 提後 2:22 你要逃避少年的私慾，同那清心禱告主的人追求公義、信德、仁愛、和平。